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Må offentliggøres på hjemmesiden: Ja
Jeg synes, at kvinders donation af æg skal fremmes, da der er for stort overtal af kvinder, der ikke 
selv har funktionsdygtige æg. Dette kan gøres ved at udbetale kompensation hver gang kvinden skal 
på hospitalet (da det er en længere behandling); eller kompensationen kunne være større. Yderligere 
er det muligvis ikke behageligt for doneren med tanken om at skulle hormonbehandle sin krop, så 
eventuel yderligere kompensation eller information på det område, kunne være gavnlig. Ligesom det 
er dokumenteret for p-piller, at de kan have skadelige indvirkninger og formentlig være skyld i (en 
kickstarter til) fx depression; kan det samme ske ved hormonbehandlingen, når du vil donere æg? 
Derudover burde kvinder formentlig have samme "rettigheder" som mænd, dvs. at kunne vælge 
mellem at blive anonym eller ikke-anonym donor. Jeg ved nu ikke, om det ville forhøje incitamentet 
hos mulige ægdonere.
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